

**Minutes of a regular meeting of the Board of Directors of the Pontiac Chamber of Commerce  
held on January 27, 2011 at 6:30 pm in Campbell's Bay, QC**

**Procès-verbal d'une séance régulière du Conseil d'administration de la Chambre de  
Commerce du Pontiac tenu le 27 janvier 2011 à 18h30 à Campbell's Bay, QC**

**Present/présent** Todd Hoffman, President / président  
Mike Hodgins, Vice-President / vice-président  
Jim Gibson  
Ron MacKillop  
Richard Wegner  
Lynda Wegner

**Absent** Lubomyr Chabursky. Secretary – Treasurer / Secrétaire – Trésorie  
Joanne Labadie Ralph Lang  
Denis Lebrun Dan Egan  
Tom Orr

**Non members** Jenny Bousfield Nancy Pirie  
*The meeting was called to order at 6:41 p.m. / La réunion a été ouverte à 18 heures 41.*

**1. Approval of Agenda**

Motioned by Jim Gibson and seconded by Ron MacKillop to approve the agenda.

**2. Approval of Previous Minutes**

Motioned by Mike Hodgins and seconded by Richard Wegner to approve the minutes of October 28, 2010.

**3. President's Report**

Todd Hoffman speaks about the events in November and December.

**4. Communications**

Received was an email from the Regional Association of West Quebecers inviting the Chamber of a community forum, a CLD survey: Overall view of the accommodations in the Pontiac MRS, a Pontiac rural newsletter and a letter about membership to CHIP FM.

Motioned by Mike Hodgins and seconded by Jim Gibson to apply for a membership to CHIP FM.

**5. Administrative/Finance Report**

The finance report is provided as well as a report on the events that took place in both November and December 2010.

**1. Approbation de l'agenda**

Proposé par Jim Gibson et appuyé par Ron MacKillop d'approuver l'ordre du jour.

**2. Approbation des minutes précédent**

Proposé par Mike Hodgins et appuyé par Richard Wegner d'approuver le procès-verbal du 28 Octobre 2010.

**3. Le rapport de Président**

Todd Hoffman parle des événements de Novembre et Décembre.

**4. Communications**

Reçu un courriel de l'Association régionale des West Quebecers invitant la Chambre d'un forum communautaire, une enquête CLD: Vue d'ensemble de l'hébergement dans les MRC Pontiac, un bulletin Pontiac rurales et une lettre sur l'adhésion à CHIP FM.

Proposé par Mike Hodgins et appuyé par Jim Gibson à appliquer pour une adhésion à CHIP FM.

**5. Administration et rapport des finances**

Le rapport financier est fourni ainsi qu'un rapport sur les événements qui ont eu lieu dans Novembre et Décembre 2010.

## **6. Business Development Officer**

Nancy Pirie speaks about the events in November and December. She also speaks about the job fair (Salon Accès Emploi) which will be taking place Friday, March 11 at Pontiac High School. There will be a business breakfast that morning. Lynda Wegner suggests asking the Chamber membership for volunteers for manning the Chamber booth.

Nancy speaks about the Luskville dragway.

## **7. Web-site**

Lynda Wegner provided rough draft of the newsletter.

## **8. Other**

None.

## **9. Next Board Meeting**

The next board meeting will be February 24 at 6:30 p.m. at the Norway Bay Golf Club.

## **10. Adjournment**

Motioned by Mike Hodgins and seconded by Lynda Wegner to adjourn the meeting at 8:46 p.m.

### **Action List**

- Todd Hoffman to send letter to municipality of Shawville, offering assistance in regards to the strike at Valu-Mart.
- Nancy Pirie to look into membership at CHIP FM.

## **6. Agent de développement commercial**

Nancy Pirie parle des événements de Novembre et Décembre. Elle parle également de la foire de l'emploi (Salon Accès Emploi) qui prendra lieu vendredi le 11 Mars à Pontiac High School. Il y aura un petit déjeuner d'affaires ce matin. Lynda Wegner suggère de demander l'adhésion à la Chambre des volontaires pour le stand Chambre.

Nancy parle de la Luskville Dragway.

## **7. Site-web**

Lynda Wegner fourni brouillon de la lettre d'information.

## **8. Autre**

## **9. Prochaine réunion du Conseil**

La prochaine réunion du conseil sera le 24 février à 18h30 au Club de Golf de Norway Bay.

## **10. Levée de la séance**

Proposé par Mike Hodgins et appuyé par Lynda Wegner d'ajourner la réunion à 20h46

### **Liste d'action**

- Todd Hoffman d'envoyer une lettre à la municipalité de Shawville, offrant une assistance en ce qui concerne la grève à Valu-Mart.
- Nancy Pirie pour en savoir davantage sur l'adhésion à CHIP FM.